

Verslag bestuursvergadering 1 november 2023 om 14.30 uur in de Kruisdam

Aanwezig: Jaap Diepeveen, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Cees Kuijlaars, Joost Nachbahr

1. Welkom
2. Agenda
3. Wonen in de Meent (BIJLAGE 1 met mail dd. 17-10 van Rozemarijn de Heer met verslag klankbordgroep Wonen in de Meent en reactie Cees K.)

Bij dit punt is Herbert Kwak aanwezig als voorzitter van de betreffende werkgroep.
Toelichting Herbert: Gemeente heeft in haar Woonvisie een plan om 3000 woningen te bouwen. Dat wil ze realiseren dmv wijkagendas. Daartoe wordt onderzocht waar er behoefte is en waar het kan. Eerste wijken die voor onderzoek in aanmerking komen zijn Kerkelanden en de Meent. De laatste ook nav van ons Vilans-ouderonderzoek. De uitslag van het wijkonderzoek kan dus ook zijn dat er niets kan. In onze wijk hebben we een behoefte-onderzoek gedaan naar de woonwensen. Voor de werkgroep is de uitslag van dit recente woononderzoek uitgangspunt. Herbert meldt dat dit ook vanuit de gemeente zo is. Voor de discussie zijn doorstroming, zorg en jongeren in onze wijk uitgangspunt. Jongeren zijn toegevoegd nav de inspraakavond. Of MFC in de discussie wordt meegenomen hangt af van de gegevens uit Utrecht die tot een andere conclusie leiden dan de berekeningen van het college. Hangt dus nog boven de markt.
Hoe dan ook is voor de wijkorganisatie uitgangspunt dat de resultaten van het woononderzoek van de meent als criterium gelden. Hetgeen overigens niet inhoudt dat er niets kan/mag gebeuren. De vraag is ook wat "het participatiespel" -als in de klankbordgroep besproken- dan eigenlijk moet opleveren. Het mag er niet toe leiden dat resultaten van woononderzoek worden gerelativeerd. Wij zullen dat met aandacht volgen.
4. Verslag van de vorige vergadering dd. 18-10
Goedgekeurd.
Aandacht voor het tijdig publiceren van de verslagen op de website.
5. Mededelingen.
 - a. Afscheid genomen van Zina, kennisgemaakt met (tijdelijk) nieuwe opbouwwerkster Vivianne. Enkele werkafspraken gemaakt en afgesproken goed contact te houden..
 - b. Rob de G. gaat op vakantie: 4-11 tot 14-11 as.
 - c. Jaap en Joost dd. 30-10 interview gehad met Gooi & Eembode.
6. Ingekomen:
zie bij de agendapunten
7. Personele zaken
 - a. Taken en procedure beheerder (BIJLAGE 2)
Stavaza aanvraag subsidie beheerder.
 - Gesprek met Martin -formeel als werkgever- ter bevestiging van zijn melding per 1 januari te stoppen en bevestigingsbrief (Jaap D.). Daarin ook veel waardering voor wat hij afgelopen tijd tot stand bracht.
 - Inzetten wervingsprocedure.
 - o Algemene tekst op website en SM
 - o Advies van Kas vragen voor wervingsacties

- Tekst profiel bijstellen. Daarin oa. ook aspect aansturing.
 - Bert vd B verzorgt een tekst in overleg met Joost N.
 - Aandacht voor goede communicatie met vrijwilligers (Bar, Keuken, Techniek, Wijkcentrum) over werving
 - Sollicie. Bert, Rob en een vrijwilliger
- Vaststelling dat er met functioneel beheerder als nu beoogd voor dat onderdeel niet perse een Coördinator nodig is.
- b. We geven geen vervolg aan de eerdere conceptbrief aan Martin. Jaap besteedt er in zijn gesprek met Martin aandacht aan.
- c. Aandacht voor afscheid van Johan als bestuurslid bij vrijwilligersfeest
8. Werving bestuursleden en 14 november.
- a. Jaap heeft gesprek met Alie nav. bijeenkomst bezorgden en betrokkenen ((dit is geen openbare bijlage maar een persoonlijk bericht van mij
- b. Werving bestuursleden:
Functie en profiel van bestuursleden / procedure aanmelding bestuursleden Wie daar reactie op heeft geeft dat door aan Joost
- c. Wijkavond 14 november (BIJLAGE 5 besprokene met aanvulling en HaH-brief)
- De organisatie en inhoud doorgenomen. Accoord
 - Na de 14^e wordt gezien hoe het vervolgproces en de participatie binnen de organisatie en met de wijk verder worden ingericht.
- d. Reactie op aanvraag budget (2000) en moderator bij Liesbeth (Rob).
Horen we morgen bij gesprek Wethouder wel.
- e. Vervolg Plan B.
Eerst de wijkbijeenkomst afwachten.
9. Overleg Gemeente
- a. Voorbereiding gesprek wijkwethouder op 2 november in Raadhuis
Agendapunten in bijlage
- b. Overleg plannen met Liesbeth
Restlijst Ute – vervolg met Liesbeth (Rob)
We plannen gesprek met Liesbeth ook hierover
10. Portefeuilles:
- A. Portefeuille voorzitter: actualiteit, mededelingen
- a. Voortgang gesprek met de Regiegroep Aardgasvrij.
Jaap gaat in gesprek met dhr. Schoeman oa. over rol vd gemeente in de regiegroep.
Uitgangspunt blijft dat er een effectief gesprek moet komen van de regiegroep met de bewonerscie.
- b. Mobiliteit - Meentmobiel
Verzoek inlichtingen van Stichting “Gouden Dagen”. Jaap D. gaat verder in gesprek met René over plan.
- B. Portefeuille financiën (Rob) actualiteit, mededelingen

- a. Opmerkingen bij verslag mbt dit punt:
Opmerkingen worden gehonoreerd. Punt "f" wordt toegevoegd.
- b. Aangevuld memo van Rob mbt de financiële voorstellen Berekeningen zijn gebaseerd op de vierkantemeter prijs van ruimten. Wij houden dit punt aan omdat wij eerst willen weten wat de consequenties (afhankelijk van de grootte van de club) per lid zijn.
- c. Verhoging advertentie- en huurtarieven
Bestuur stemt in met het voorstel van Joost N. (in overleg met Kas) om de prijzen conform de prijzen in meegeleverd voorstel met 10% te verhogen. Reden: er is afgelopen jaar geen verhoging doorgevoerd en mede vanwege enorme stijging papierprijzen zijn drukwerkkosten in 2023 wel aanzienlijk verhoogd. (Rob / Joost)
Voorts wordt besloten dat de verhuurtarieven per 1-1 as. omhoog gaan.

Joost N. moet vergadering verlaten vanwege dringende afspraak

Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging (Rob de G.)

- a. Verlenging buurtsportcoach. Vragen over werkplan 2024 Sportcoaches BSC akkoord. Het werkplan is wel behoorlijk algemeen. Rob geeft aan dat het verbijzonderd wordt naar de diverse genoemde onderwerpen met de BSC. De link wordt gelegd BSC / Koersbalclub, zie onder A&E
- b. Vraag mbt vrijwilligers organisatie
Past toch beter bij penningmeester
- c. Voortgang Weg&Wijzer – SDJ-er – Informatiepunt
Er moet eerst verder met HvDijkhuizen en Corine van Maar worden gesproken in het kader van de vroegsignalering en de gesprekken met Versa moeten op gang komen (Jaap D. en Rob de G.)

C. Portefeuille beheer (Bert):

actualiteit, mededelingen

- a. Afsluiten Transitie en feestelijke opening
Er wordt vooralsnog besloten de opening van de nieuwe Kruisdam samen te laten vallen met de Nieuwjaarsreceptie . Die datum wordt gesteld op 7 januari 2014.
- b. Offerten vervanging / onderhoud brandblussers (BIJLAGE 12 A-B-C-D)
Bert heeft uitgezocht dat het vervangen van de brandblussers geen must is. Hij overlegt nu met brandweer Hilversum ter zake.
- c. Voortgang aanvraag financiering toneelverlichting
Sybrand is met vakantie. Overleg heeft nog niet plaatsgevonden.
- d. Kastruimte kinderspeelgoed Versa (nav gesprek met Zina)
Er is in de Kruisdam geen ruimte meer voor de opslag van kinderspeelgoed. Bert communiceert met Versa, (Marko of Vivian)
- e. Inrichting zaal
- Muurschildering
Jaap en Bert nemen dit punt in hun gesprek met Martin.-
Plek voor fotoclub. Niet behandeld vanwege afwezigheid Joost

D. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees):

actualiteit, mededelingen

- a. Afronding gesprekken Klaverjasclub
Afgerond, er zijn 2 nieuwe bestuursleden. In de notulen die zullen worden

toegestuurd van de ALV zijn een aantal afspraken gemaakt over hoe om te gaan met (regel/contributie) aanpassingen

- b. Voortgang gesprekken Biljartclub
Dit ligt moeilijk. Men is ontevreden maar biljart terugplaatsen kan op dit moment niet. Eventueel een deur van de pleinzaal naar de gang (verminderd het langs lopen, kan voorlopig niet, Trolley in de pleinzaal met versnaperingen op dinsdag (verminderd het langslopen). Misschien de woensdag e/o maandagavond verplaatsen naar de vrijdag??? Hoe nu verder? CK bespreekt met MvH.
 - c. Stoppen Koersbal
MvH gaat in gesprek met de vertrekkende voorzitter van de club. De mogelijkheid wordt geopperd om de koersbalclub aan de BuurtSportCoach te koppelen. Overleg MvH en RdG (coördinatoren welzijn en A&E).
 - d. Informatie nav. overleg met Marjolein
Gespreksnotitie van gesprek met MvH gedeeld ter info. Besloten wordt om €200 toe te voegen aan het budget voor het vrijwilligers feest.
MvH en CK stellen voor om begin 2024 alle aanspreekpunten van de clubs uit te nodigen vanaf 16 uur aantal onderwerpen bespreken. Onder het genot van een drankje.
 - e. Ervaringen nav. de diverse ontwikkelingen bij clubs Klaverjas-biljart-koersbal en reglementaire condities)
Cees K. geeft aan dat er feitelijk naar alle onder de SHM vallende clubs moet worden gekeken. Er moet een basis raamwerk aan afspraken zijn. CK bespreekt het met MvH. Rob stuurt de indertijd gemaakte afspraken toe.
- E. Portefeuille wonen in de Meent (Cees):
- a. Zie agendapunt 3
- F. Portefeuille communicatie en informatie (Joost): actualiteit, mededelingen
- a. Zie 14 november wijkbijeenkomst
 - b. Informatie nav overleg met Kas

14. Rondvraag

Besproken wordt dat de bestuursinformatie en de oproep voor de wijkavond van de 14^e enigszins zijn weggemoffeld achter in het blad en ook ontbreken bij de inhoudsopgave . Welke prioritering wordt gehanteerd? (Joost / Kas)

15. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting.

De volgende vergadering staat gepland op 15 november om 14.30 's middags in de Zuidzaal. Vervolgens: 29-11 * 13-12. (27-12 niet)

Agendapunten wethoudersoverleg dd. 02-11-2023

Agendapunten aangedragen door de wethouder:

1. Werving nieuw bestuur (SHM)
Waaronder: de wijkavond op 14 november: opzet en programma, vervolg met oa. het verzoek voor een bijdrage uit wijkbudget van 2000 euro
Mbt. Plan B: eerste verkenningen van aanpak, mogelijke scenario's en (financiële) consequenties.
2. Voortgang samenwerking met Versa;
3. Subsidie beheerder (SHM)
Toelichting: de SHM heeft een subsidieverzoek ingediend voor de subsidiering van een beheerder (24 uur) voor 2024; uitsluitel hierover is urgent ivm wervingsprocedure.
4. Voortgang gesprek met LSA Bewoners

Agendapunten aangedragen door het bestuur van de SHM:

5. Regiegroep Meent Aardgasvrij (SHM)
Ter informatie
6. Vergoeding tekeningen (SHM)
7. Project Wonen (SHM)
Afhankelijk van intern overleg een melding van eerste bevindingen
8. Financiering Gouden Koets/ Meentmobiel (SHM) Bijdrage uit wijkfonds
9. Afspraken voor de komende periode